
Protokół Nr VIII/11
z obrad sesji Rady Gminy Dubeninki odbytej w Gminnym Centrum Kultury w dniu 

30 sierpnia 2011r

W obradach  udział wzięli:
1. Radni Rady Gminy – 10 do pkt.2, od pkt.3 – 11, od pkt.7 – 12, od pkt.17 - 11
2. Sołtysi – 16
Radni nieobecni usprawiedliwieni – Jan Rutkowski
Radni nieobecni nieusprawiedliwieni – Andrzej Bronicki, Leszek Wilczewski
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu

Porządek obrad

1. Otwarcie obrad
2. Złożenie ślubowania przez radnego
3. Przedstawienie porządku obrad
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Żytkiejmy na lata  
    2011 – 2018
6. Interpelacje i wnioski radnych i sołtysów
7. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Dubeninki

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji Statutowej Rady Gminy Dubeninki
9. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia, Oświaty i 
    Kultury
10.Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej
11.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Dubeninki do Rady 
     Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej w Gołdapi
12.Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
      nieruchomości Gminy Dubeninki oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
      oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony 
13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy
14.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r
15.Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011r
16.Informacja na temat poszukiwania złóż gazu łupkowego na terenie Gminy Dubeninki
17.Sprawy różne
18.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski
19.Zamknięcie obrad
Ad.1 Otwarcia obrad o godz. 930 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan     

Kazimierz  Krahel i stwierdził, że ustawowy skład rady wynosi 15 radnych, w sesji 
uczestniczy 10 radnych co stanowi niezbędne quorum do przeprowadzania obrad i 
podejmowania prawomocnych uchwał.
Pan Przewodniczący powitał radnych, sołtysów, Starostę Powiatu Gołdapskiego, 
pracowników urzędu gminy, Wójta Gminy Pana Ryszarda Zielińskiego oraz 
przybyłych gości.
Następnie Pan Kazimierz Krahel udzielił głosu Panu Staroście.
Pan Andrzej Ciołek podziękował za aktywny udział w organizacji dożynek 
powiatowych które odbyły się w Baniach Mazurskich.
Poinformował również, że odpowiedź na wnioski zgłoszone na sesji Rady Gminy 
Dubeninki w sprawie dróg powiatowych zostanie przesłana w dniu dzisiejszym 
faksem z Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi do zapoznania się.
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Pan Starosta poprosił o rozpowszechnienie informacji, że w bursie szkolnej w 
Gołdapi są wolne miejsca dla młodzieży szkół średnich.

Ad.2 Przewodniczący Rady poinformował, iż przed przystąpieniem do wykonywania  
         mandatu radni składają ślubowanie.
         Następnie Pan Kazimierz Krahel odczytał rotę ślubowania, a Pani Agnieszka Ewa 
         Sztejter powstała i wypowiedziała słowo „ślubuję” dodając zdanie „Tak mi dopomóż  
         Bóg”.
         Po złożeniu ślubowania w obradach uczestniczyło 11 radnych.

Ad.3 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zgłosił wniosek o ujęcie w 
porządku obrad po pkt.4, pkt.5 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Odnowy 
Miejscowości Żytkiejmy na lata 2011 – 2018.
Innych propozycji nie zgłoszono. Radni jednogłośnie wprowadzili zmianę do porządku 
obrad.

Ad.4 Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono i w glosowaniu jawnym 10 
        głosami „za”, 1 „wstrzymującym” został on przyjęty.

Ad.5 Przewodniczący obrad Pan Kazimierz Krahel  poprosił Sekretarz Gminy o 
        przedstawienie zmian w Planie Odnowy Miejscowości Żytkiejmy na lata 2011-2018.
        Głos zabrał Pan Stanisław Kosiński i poinformował, iż na ostatniej sesji Rady Gminy 
        były wprowadzane zmiany do Planu Odnowy Miejscowości Żytkiejmy, ale po 
        przesłaniu wniosku z załącznikiem którym był Plan Odnowy do Urzędu 
        Marszałkowskiego w Olsztynie okazało się, że należy jeszcze nanieść pewne 
        poprawki do tego Planu.  Poprawki dotyczą tylko wartości inwestycji która będzie 
        realizowana w Żytkiejmach ( remont kościoła wraz z utwardzeniem placu wokół 
        kościoła) oraz do każdego zadania uściślenie celu i skąd będą środki na realizację 
        tego zadania.
        Pan Sekretarz wnioskował o wprowadzenie zmian w Planie Odnowy  Miejscowości 
        Żytkiejmy. Uwag do przedstawionych zmian w Planie Odnowy nie wniesiono.
        Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr VIII/42/11 w sprawie 
        zmiany Planu Odnowy Miejscowości Żytkiejmy na lata 2011-2018, którą następnie 
        poddał pod głosowanie.
        Uchwała została podjęta 11 głosami „za” ( jednogłośnie).

Ad.6 W interpelacjach i wnioskach głos zabrali:
         Józef Mazewski sołtys sołectwa Kiekskiejmy zgłosił wnioski w sprawach:
         1. Odnowić świetlicę w Wobałach,

    2. Dostawić 1 krąg pod drogą nr 9/7 w miejscowości Kiekskiejmy ponieważ nie  
        można przejechać maszynami rolniczymi,
    3. Załamany jest przepust pod drogą w związku z tym Pan Tadeusz Nieciecki nie   
        może przejechać na swoje pole

Radny Jadwiga Świtaj zapytała się czy nie można zmienić godziny rozpoczęcia 
obrad sesji z 930 na godzinę 900 .
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnej w sprawie zmiany 
godziny rozpoczęcia sesji.
„Za” zmianą głosowało 9 radnych, 1 głos był „przeciw” i 1 „wstrzymujący”.
Radny Stanisław Bielicki zaproponował żeby Rada Gminy zwróciła się z prośbą do 
Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi o postawienie przed wsiami leżącymi przy 
drodze wojewódzkiej  Nr 651 znaków ostrzegawczych „uwaga na zwierzęta domowe”
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Jan Mejsak sołtys sołectwa Skajzgiry poinformował, że osoby przebywające na 
terenie gminy chcą wykupić na dzień lub dwa zezwolenie na wędkowanie i nie mają 
takiej możliwości.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o wręczenie dyplomów dla sołectw 
które w dniu 3 lipca 2011r wzięły udział w II Turnieju Sołectw.
Dyplomy otrzymały sołectwa: Będziszewo, Degucie, Kiepojcie (Barcie), Linowo, 
Żytkiejmy, Stańczyki, Lenkupie.

Ad. 7 Na obrady przybył radny Edward Sosnowski. Przed przystąpieniem do głosowania 
          nad rozstrzygnięciem o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu Studium  
          uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Dubeninki,
          Sekretarz Gminy Pan Stanisław Kosiński przedstawił obecnym zdjęcia z wyjazdu 
          radnych który odbył się 15 lipca 2011r do biogazowi w Uniechówku i biogazowi na 
          fermie Kujanki.
          W trakcie pokazywania zdjęć Pan Sekretarz omówił funkcjonowanie, pracę 
          biogazowi.
          Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu dla Wójta Gminy. 
          Pan Ryszard Zieliński przystąpił do przedstawiania wniesionych uwag do projektu 
          Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
          Dubeninki.
        - uwaga nr 1 wniesiona 7.02.2011r  przez Szymona Czernek zamieszkałego w 
          Gołdapi. Wójt uwagi nie uwzględnił.
          Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę,  „za” 
          uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące”.
          Przed przystąpieniem  do zajęcia stanowiska w sprawie drugiej uwagi 
          Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych „czy będziemy 
          głosowali  na poszczególne elementy tej uwagi czy będziemy głosowali całościowo”.
          Radni zaproponowali żeby głosować całościowo, wobec tego Pan Kazimierz Krahel 
          poddał pod głosowanie propozycję radnych. Rada 11 głosami „za” i 1 
          „wstrzymującym” podjęła decyzję, że uwaga nr 2 będzie głosowana całościowo.
       - uwaga nr 2 wniesiona 8.02.2011r przez Fundację Puszczy Rominckiej  z siedzibą w 
         Żytkiejmach. Wójt uwagi nie uwzględnił.
         „Za” uwzględnieniem uwagi  O - głosów, 9 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące”.
       - uwaga nr 3, Pan Przewodniczący obrad poinformował, że treść uwagi nr 3 jest taka 
         sama jak w uwadze nr 2. Uwagę nr 3 wniósł Park Krajobrazowy Puszczy Rominckiej 
         z siedzibą w Żytkiejmach, wobec tego Pan Kazimierz Krahel zaproponował, żeby 
         stanowisko jakie rada zajęła przy uwadze nr 2 było stanowiskiem  zajętym w sprawie 
         uwagi nr 3. W związku z tym postawił pytanie „ kto z radnych jest za tym żeby zajęte 
        dzisiaj stanowisko przez Radę Gminy Dubeninki dotyczące uwagi nr 2 było 
        stanowiskiem Rady Gminy w sprawie uwagi nr 3” które następnie poddał pod 
        głosowanie. Radni 12 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęli stanowisko w sprawie 
        uwagi nr 3 takie samo jak w uwadze nr 2.
      - uwaga nr 4 wniesiona 14.02.2011r przez Magdalenę Marzec i Zbigniewa Mazura 
        zamieszkałych w Żytkiejmach. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 3 głosy, 9 głosów „przeciw”, 0 głosów 
        „wstrzymujących”. 
      - uwaga nr 5 ( przedstawiona przez Sekretarza Gminy) wniesiona 17.02.2011r przez 
        Harcerski Ruch Ochrony Środowiska im. św. Franciszka z Asyżu z siedzibą w 
        Baniach Mazurskich. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesiona uwagę.
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        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 głosów „przeciw” i  2 „wstrzymujące ”.
     - uwaga nr 6 ( przedstawiona przez Wójta) wniesiona 17.02.2011r przez Towarzystwo 
        Aktywności Społecznej Mazury Garbate z siedzibą w Gołdapi.
        Wójt uwagi nie uwzględnił. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 
        wniesioną uwagę.
       „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
     - uwaga nr 7 wniesiona 18.02.2011r przez Honoratę Szykulską zamieszkałą w 
       Rakówku gmina Przerośl. Wójt uwagi nie uwzględnił.
       Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
       „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
    - uwaga nr 8 wniesiona 18.02.2011r przez Macieja Kordjak zamieszkałego w 
      Galwieciach. Wójt uwagi nie uwzględnił.
      Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
      „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
    - radny Stanisław Bielicki wnioskował, żeby uwagi nr 9,10,11,12,13,14 przegłosować w 
      jednym głosowaniu ponieważ treść tych uwag jest taka sama jak w uwadze nr 8.
      Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zdanie na ten temat radnych. Radni poparli 
      wniosek Pana Stanisława Bielickiego.
      Następnie Pan Kazimierz Krahel przedstawił wnoszących poszczególne uwagi:
      - uwaga nr 9 wniesiona przez Stowarzyszenie Hipologiczne PRO HIPCO BONO koło 
        terenowe Polska Północno-Wschodnia z siedzibą w Oklinach gmina Wiżajny,
      - uwaga nr 10 wniesiona przez Jana Wołowskiego zamieszkałego w Kiepojciach,
      - uwaga nr 11 wniesiona przez Sławę Tarasiewicz właściciela gospodarstwa Trzy 
        Świerki, Prezes Gołdapskiej Organizacji Turystycznej,
      - uwaga nr 12 wniesiona przez gospodarstwo Stańczyki, Sekretarz Gołdapskiej 
        Organizacji Turystycznej, Przewodnik Terenowy,
      - uwaga nr 13, uwaga  zbiorowa mieszkańców wsi: Wobały, Żytkiejmy, Degucie, 
        Łysogóra, Leszkiemie, Lenkupie, Przesławki, Kiekskiejmy, Mauda, Błędziszki; gmina 
        Wiżajny: Okliny, Oś.Wistuć, Kłajpedka, Szeciałówek, Wiżajny, Bolcie, oraz Gołdap, 
        Giżycko, Wrocław, Kalisz, Wejherowo, Wizgóry, Suwałki – w sumie 123 podpisy.
      - uwaga nr 14 wniesiona przez Małgorzatę Montkiewicz-Terepko Fundacja 
        Niewidzialna Ręka z siedzibą w Monetach gmina Kowale Oleckie.
        Wójt uwag nie uwzględnił. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod jedno 
        głosowanie  wniesione uwagi nr 9,10,11,12,13,14.
        „Za” uwzględnieniem uwag oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
     - uwaga nr 15 wniesiona 18.02.2011r jest to uwaga zbiorowa mieszkańców wsi: 
       Wobały, Żytkiejmy, Dubeninki, Osada Leśna, Łysogóra, Lenkupie – w sumie 30 
       podpisów. Wójt uwagi nie uwzględnił.
       Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
       „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
     - uwaga nr 16 wniesiona 18.02.2011r przez Szymona Czernek zamieszkałego w 
       Gołdapi. Wójt uwagi nie uwzględnił.
       Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
       „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
     - uwaga nr 17 wniesiona 18.02.2011r  jest to uwaga zbiorowa mieszkańców wsi: 
       Pobłędzie, Łysogóra, Kłajpedka gmina Wiżajny w sumie 11 podpisów. 
       Wójt uwagi nie uwzględnił. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 
       wniesioną uwagę.
       „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 0 głosów, 8 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”.
     - uwaga nr 18 wniesiona 17.02.2011r przez Agnieszkę Sereda zamieszkałą w Gołdapi.
       Wójt uwagi nie uwzględnił. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 
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       wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 19 wniesiona 18.02.2011r  przez Bożenę Mikielską zamieszkałą w 
        Lenkupiach i Lucynę Goik. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Pan Kazimierz Krahel poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 20 wniesiona 18.02.2011r  jest to uwaga zbiorowa mieszkańców wsi 
        Żytkiejmy Jaromira Krajewskiego, Anny Naruszewicz, Andrzeja Naruszewicz i Zofii 
        Krajewskiej. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 21 wniesiona 11.02.2011r przez Barbarę Jasińską zamieszkałą w 
        Pobłędziu  gmina Dubeninki. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 22 wniesiona  9.02.2011r  przez Laurę i Adama  Żółcińskich. Wójt uwagi 
        nie uwzględnił.
        Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 23 wniesiona 10.02.2011r przez Zbigniewa Sienkiewicza  zamieszkałego w 
        Raczkach Wielkich gmina Olecko. 
        Wójt uwagi nie uwzględnił. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  wniesioną 
        uwagę. „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 24 wniesiona 13.02.2011r przez Stanisława. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano O głosów, 9 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 25 wniesiona 14.02.2011r przez Jarosława Jasińskiego. Wójt uwagi nie 
        uwzględnił. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 26 wniesiona 16.02.2011r  przez Ryszarda Gruszka. Wójt uwagi nie 
        uwzględnił. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi  oddano O głosów, 9 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 27 wniesiona 17.02.2011r przez Agnieszkę Sereda zamieszkałą w 
        Gołdapi. Wójt uwagi nie uwzględnił. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
        wniesioną uwagę. „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”,  
        2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 28 wniesiona 18.02.2011r przez Malwinę  Anuszkiewicz zamieszkałą w 
        Suwałkach. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 29 wniesiona 18.02.2011r  przez Dariusza Podbielskiego zamieszkałego w 
        Suwałkach. Wójt uwagi nie  uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano O głosów, 9 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 30 wniesiona 18.02.2011r przez Lucynę Podbielską. Wójt uwagi nie 
        uwzględnił. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 31 wniesiona 17.02.2011r przez Wiesława Naruszewicza zamieszkałego w 
        Suwałkach. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
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      - uwaga nr 32 wniesiona 17.02.2011r przez Iwonę Podbielską zamieszkałą w 
        Suwałkach. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano O głosów, 9 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 33,34,35 zawiera taką samą treść jak uwaga nr 8. Radni zdecydowali o 
        przegłosowaniu tych uwag  w jednym głosowaniu.
        Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wnoszących uwagi:
         - uwaga nr 33 wniesiona została przez Włodzimierza Babicza zamieszkałego w 
        Kiepojciach,
        - uwaga nr 34 wniesiona została przez Beatę Wołowską  zamieszkałą w Kiepojciach,
        - uwaga nr 35 wniesiona została przez Jana Wołowskiego zamieszkałego w 
        Kiepojciach. Wójt uwag nie uwzględnił.
        Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniesione uwagi nr 33,34,35.
        „Za” uwzględnieniem uwag oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 36 wniesiona 18.02.2011r  wniesiona przez Krzysztofa  A. Woroniec  
        Prezesa Stowarzyszenia na rzecz Ochrony Krajobrazu Kulturowego Mazur „Sadyba” 
        z siedzibą w Kadzidłowie gmina Ruciane Nida. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 8 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 37 wniesiona 18.02.2011r przez Marię Jujka Ogólnopolskie Towarzystwo 
        Ochrony Ptaków z siedzibą w Markach k.Warszawy. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 38 wniesiona 18.02.2011r przez Danutę Witkowską i Ryszarda Gruszka 
        zamieszkałych w Łysogórze gmina Dubeninki. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano O głosów, 9 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”.
      - uwaga nr 39 wniesiona 18.02.2011r  wniesiona przez Tadeusza Szymańskiego 
        zamieszkałego w Dubeninkach, Członek Zarządu Stowarzyszenia Turystyki Wiejskiej 
        w Dubeninkach. Wójt uwagi nie uwzględnił.
        Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 10 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”.
      - uwaga nr 40 wniesiona 18.02.2011r  przez Adama Żółcińskiego, Laurę Żółcińską, 
        Zbigniewa Żółcińskiego, Tomasza Żółcińskiego, Elizę Barczuk. 
        Wójt uwagi nie uwzględnił. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 
        wniesioną uwagę.
        „Za” uwzględnieniem uwagi oddano 1 głos, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.
        Po przegłosowaniu wniesionych uwag Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt 
        uchwały Nr VIII/43/11 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do 
        projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
        Gminy Dubeninki i  poddał pod głosowanie.
        Uchwała została podjęta 9 głosami „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”.

Ad.8 Przewodniczący obrad poinformował, iż w punkcie tym jest podjęcie uchwały w 
        sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy Dubeninki której zadaniem będzie 
        opracowanie nowego statutu gminy, obowiązujący statut został uchwalony w 2003r.
        W związku z tym Pan Kazimierz Krahel poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu 
        komisji.
        Do składu osobowego Komisji Statutowej Rady Gminy Dubeninki zgłoszono 
        następujących radnych:
         1.Edwarda Stanisława  Sosnowskiego
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 2.Andrzeja Józefa Kisielewskiego

         3.Stanisława Bielickiego
 4.Jana Józefa Bordzio
 5.Jadwigę Świtaj
 Zgłoszone osoby wyraziły zgodę. Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt 
 uchwały Nr VIII/44/11 w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy  
 Dubeninki i  poddał pod głosowanie.
 Uchwała został podjęta 12 głosami „za” (jednogłośnie).

Ad.9  Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Zdrowia, 
          Oświaty i Kultury.
          Do składu osobowego Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury zaproponowano  
          Agnieszkę Ewę Sztejter, radna wyraziła zgodę. Innych kandydatur nie zgłoszono.
          Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr VIII/45/11 w sprawie 
          uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury i  poddał pod 
          głosowanie.
          Uchwała został podjęta 12 głosami „za” (jednogłośnie).

Ad.10 Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatur do składu osobowego 
           Komisji Rewizyjnej. Zgłoszono  Stanisława Bielickiego, radny wyraził zgodę.
           Innych kandydatur nie zgłoszono.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr VIII/46/11 w sprawie 
           uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej i  poddał pod 
           głosowanie.
           Uchwała została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie).

Ad.11 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wpłynęło od Starosty Gołdapskiego 
          pismo w którym prosi o wyznaczenie przedstawiciela Gminy do Rady Społecznej 
          działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki  Zdrowotnej w Gołdapi.
          Pan Kazimierz Krahel poprosił o zgłaszanie kandydatur, zaproponowano Pana 
          Andrzeja Józefa Kisielewskiego, radny wyraził zgodę. 
          Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr VIII/47/11 w sprawie 
          wyboru przedstawiciela Gminy Dubeninki do Rady  Społecznej Samodzielnego 
          Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gołdapi i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta 11 głosami „za”, 1 „wstrzymującym”.

Ad.12 Przewodniczący obrad  poinformował, iż projekt uchwały radni posiadają i zapoznali 
           się z treścią w związku z tym zapytał się czy są uwagi do uchwały.
           Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały
           Nr VIII/48/11 w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
           nieruchomości Gminy Dubeninki oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 
           czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony  i  poddał pod 
           głosowanie.
           Uchwała została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie).

Ad.13 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr VIII/49/11 w sprawie 
           wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy. Uwag do projektu nie wniesiono
           Przedstawiony projekt Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie. Uchwała 
           została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie).

Ad.14 Z projektem zmian w budżecie gminy  na 2011r zapoznała Pani Bożena Wronowska
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          Skarbnik Gminy. Radni nie wnieśli uwag do  proponowanych zmian w budżecie 
          gminy. Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr VIII/50/11 w 
          sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r i poddał pod głosowanie.
          Uchwała została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie).

Ad.15 Głos zabrała Pani Bożena Wronowska Skarbnik Gminy i poinformowała, że 
           informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011r radni posiadają wobec 
           tego poprosiła o ewentualne pytania do przedłożonej informacji.
           Radni nie wnieśli uwag do informacji z realizacji budżetu gminy za I półrocze br.

Ad.16 Przewodniczący obrad poprosił Wójta Gminy o przedstawienie informacji na temat 
          poszukiwania złóż gazu łupkowego na terenie gminy Dubeninki.
          Głos zabrał Pan Ryszard Zieliński i poinformował, że Minister Środowiska Andrzej 
          Kraszewski 1.08.2011r skierował do urzędu gminy treść koncesji Nr 24/2011/p. w 
          której postanowił udzielić dla Silurian Sp. Z o.o. z siedzibą w Warszawie koncesji na 
          poszukiwanie złóż ropy naftowej i gazu ziemnego w obszarze „Gołdap”.
          Następnie Pan Wójt zapoznał z treścią powyższej koncesji.
          Badaniami objęty jest obszar gminy Banie Mazurskie, Dubeninki, miasto i gmina
          Gołdap w województwie Warmińsko – Mazurskim oraz gminy Przerośl, Filipów, 
          Wiżajny, Rutka Tartak, Jeleniewo, Szypliszki, Puńsk w województwie Podlaskim.
          Pan Wójt pokazał mapę z zaznaczonym obszarem projektowanej koncesji „Gołdap’.
          Poszukiwania gazu będzie obejmowało 13,18% powierzchni terenu gminy 
          Dubeninki czyli 81,82 km2 .
          Następnie Pan Wójt przedstawił z koncesji planowany do wykonania w okresie 3 lat 
          zakres prac geofizycznych:

    1. Etap 1 – reprocesing i reinterpretacja dostępnych danych archiwalnych, 
     modelowanie sejsmiczne – 12 miesięcy od daty otrzymania koncesji
    2. Etap 2 – powierzchniowe badania sejsmiczne do 80 km metodą 2D z użyciem  
    wibratorów
    3.Termin rozpoczęcia prac terenowych 12 miesięcy od dnia udzielenia koncesji.

Koszty prac dokumentacyjnych pokryte będą ze środków własnych ubiegającego się 
o koncesję oraz środków głównego udziałowca firmy - Petrolinvest. Inwestor będzie 
wnioskować o prawo do użytkowania górniczego. Wejście na teren projektowanych 
prac będzie uzgadniane z właścicielami przestrzeni, na której będą prowadzone 
prace terenowe.
Wejście w teren uzgadniane będzie drogą porozumień z właścicielami 
(użytkownikami) gruntów i władzami lokalnymi.  W rejonie projektowanych prac 
usytuowane są lokalne ujęcia wód podziemnych.
Dla unikania nadmiernego poziomu szkód i zachowania bezpiecznych odległości od 
obiektów takich jak: sieci melioracyjne, obiekty elektrowni wiatrowych, koryta cieków, 
oczyszczalnie, wysypiska, obszary zasobowe ujęć miejskich, strefy wokół ujęć 
wodnych, złoża kopalin, linie energetyczne, telefoniczne, gazociągi, rurociągi 
wodne, kolektory sanitarne, obiekty budowlane, wodne, przyrodnicze, zabytki 
przyrody i architektury itp. Należy stosować zastępcze lokalizacje punktów 
wzbudzania w przypadku prac sejsmicznych.
Na wykonawcy prac będzie spoczywać obowiązek zawiadomienia o planowanych 
pracach odpowiednie organy: Wojewodów, Starostów, Zarządy Gmin, Nadleśnictwa, 
Dyrekcje Dróg Publicznych, Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody, 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków.
Wykonawca prac uzgodni z Wojewódzkim Konserwatorem Przyrody warunki 
przeprowadzenia badań na obszarach podlegających ochronie przyrody, na
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          terenach leśnych uzgodnienia dokonywane będą z właściwym miejscowo 

Nadleśnictwem. Wstęp na pozostałe nieruchomości w celu wykonania badań 
odbywać  się będzie na podstawie uzgodnień z właścicielami nieruchomości 
potwierdzonych pisemnymi porozumieniami.
Prace prowadzone będą wyłącznie w porze dziennej, powodować będą jedynie 
niewielkie oddziaływanie na środowiska akustyczne w bezpośrednim otoczeniu 
miejsca pracy.
Za spowodowanie szkód w uprawach, zasiewach lub drzewostanie wypłacane będą 
odszkodowania.

Ad.17 Salę obrad opuściła radna Jadwiga Świtaj. W sprawach różnych głos zabrali:
Radny Stanisław Bielicki ponowił prośbę o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Gołdapi w sprawie ustawienia znaków „uwaga na zwierzęta 
domowe”. Pan Kazimierz Krahel poddał pod głosowanie wniosek radnego,
Rada Gminy 11 głosami „za” (jednogłośnie) poparła wniosek.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo z Zarządu Dróg Powiatowych w 
Gołdapi w którym ustosunkował się do wniosków zgłaszanych na sesji Rady Gminy 
Dubeninki.
Pan Leszek Kowalewski Dyrektor  ZDP w Gołdapi informuje, że:

     1. Nie udało się do tej pory usunąć przyczyn powstania „wyrwy” w rejonie remizy 
OSP w Żytkiejmach. Z przyległego terenu wypływa woda, która wymywa 
nawierzchnię i pobocze.
Ogrom robót utrzymaniowych wykonywanych na naszych drogach i liczne 
interwencje spowodowane dużymi opadami deszczu w tym roku, przy braku 
wystarczającej liczby robotników, spowodował, że ten problem nie został jeszcze 
załatwiony. Postaramy się jednak, przed nadejściem zimy, podjąć próbę ustalenia 
przyczyn i jeżeli będzie to możliwe naszym sprzętem, sprawę rozwiązać.

     2. W miejscowości Błędziszki ustawiono znak ostrzegawczy „uwaga na zwierzęta    
     domowe”.
     3. Kamienie (głazy), które zostały przez kogoś umieszczone na skraju pasa  

     drogowego w m.Bludzie po ustaleniu „sprawcy” zostały uprzątnięte w okresie 
     poprzedzającym wpłynięcie wniosku. Nie jest możliwe naliczenie opłat za okres 
     wstecz.
     4. W bieżącym roku zostały wykonane standardowe roboty utrzymaniowe na 
    następujących drogach powiatowych:

- remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych
- profilowanie dróg gruntowych równiarką
- wykaszanie poboczy (drugie wykonamy jesienią)
- wymiana części oznakowania pionowego
- interwencyjna naprawa odcinka drogi Degucie – Maciejowięta z wymianą 
przepustów i żwirowaniem na odcinku przebiegających przez las
- dwukrotne profilowanie odcinków dróg: Dubeninki-Bludzie, Bludzie-Żabojady,
Żabojady-Linowo, Żabojady-Błąkały, Błędziszki, Żytkiejmy-Degucie

Przewodniczący obrad poinformował o posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy 
które odbyło się miedzy poprzednia sesją a obecną na którym dokonano 
szczegółowej analizy uwag zgłoszonych do projektu Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dubeninki/
Poinformował również o następujących pismach:

        1. Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w sprawie naboru  
          przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa wniosków o przyznanie
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          pomocy dla poszkodowanych rolników z powodu strat w gospodarstwach 
          rolnych powstałych w następstwie zdarzeń losowych, jakie miały miejsce w 2010r i 
          2011r.
          2. Marszałka Województwa Warmińsko – Mazurskiego informujące, że w dniach od 
          18 sierpnia do 14 października 2011r przeprowadzone zostaną konsultacje   
          społeczne dotyczące projektu zaktualizowanego dokumentu Strategii Polityki 

Społecznej Województwa Warmińsko-Mazurskiego do 2020r.
3. Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie polskiej rezydencji w Unii  
Europejskiej, dotyczy między innymi kwestii rolnictwa.

          4. Krajowego Biura Wyborczego w Olsztynie przekazującego stanowisko  
          Państwowej Komisji Wyborczej w sprawie zasad dokonywania ewentualnych zmian 
          w podziale gminy na okręgi wyborcze i obwody do głosowania przed zbliżającymi 
          się wyborami do Sejmu RP i Senatu RP
          5. Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Olsztynie 
          odbyła się konferencja pt. „Alternatywa energetyczna dla Polski – wymiar 
          regionalny na przykładzie województwa Warmińsko-Mazurskiego”.
          6. Sprawozdanie Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami EKO-Mazury
          Następnie głos zabrał Wójt Gminy Pan Ryszard Zieliński i przedstawił następujące 
          informacje:
          1. Odczytał odpowiedź na złożoną petycję przez Pana Krzysztofa Więcek sołtysa 

sołectwa Maciejowięta do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie w 
sprawie ujęcia żurawia na listę gatunków, za które przysługuje odszkodowanie ze 
Skarbu Państwa

          2. Poinformował, że podpisze porozumienie ze Związkiem Międzygminnym   
           „Gospodarka  Komunalna” z siedzibą w Ełku w sprawie dofinansowania 

           przebudowy drogi łączącej drogę wojewódzką nr 656 z drogą krajową nr 65 na 
odcinku od skrzyżowania drogi wojewódzkiej do skrzyżowania z drogą wewnętrzną 
do Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych w Siedliskach k/Ełku na 
odcinku 1010m.

           Szacowany koszt całej inwestycji wynosi 3.154.088,00 zł brutto na podstawie 
           kosztorysu inwestorskiego, udział finansowy Związku Międzygminnego 
           „Gospodarka Komunalna” wynosi 1.277.044 zł w tym dla Gminy Dubeninki wynosi  
           26.357,65 zł.
           Ostateczny koszt inwestycji zostanie określony po rozstrzygnięciu przetargu na 
           wykonanie drogi. Treść porozumienia została odczytana na sesji.
           5. Poinformował, że Państwowy  Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi chce 
           zamknąć Ośrodek Zdrowia w Dubeninkach jeżeli nie spełnione zostaną pewne 
           wymagania polegające na doprowadzeniu do właściwego stanu sanitarno-
           technicznego posadzki we wszystkich pomieszczeniach ośrodka zdrowia (wymiana 
           płytek pcv na gumoleom i wywinięcie go na ściany) oraz wymienić należy drzwi 

 które nie spełniają wymogów.
           Pan Wójt powiedział, że wystąpi z wnioskiem Inspektora Sanitarnego o  
           przedłużenie terminu realizacji do roku 2012, a w budżecie gminy należy szukać 
           środków na to zadanie.
           4. Odczytał treść pisma Małgorzaty i Jerzego Kreczko zamieszkałych w Gołdapi, 
           które brzmi: „zwracamy się z prośbą o zmianę planu przestrzennego 
           zagospodarowania działki nr  221/2 w m.Barcie, która umożliwiłaby nam 
           postawienie tam na stałe przyczepy kempingowej (mobilny domek holenderski).
           Obiekt ten gabarytowo nie przekracza powierzchni zabudowy przewidzianej w 
           planie, wynosi 12x3,7m.
           Plan przewiduje budowę domku letniskowego o rozmiarach 6,5x9,5m z
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poddaszem. Biorąc pod uwagę plan zagospodarowania wykonalibyśmy 
zadaszenie z tarasem dostosowane do wymogów. Działki znajdujące się po 
przeciwnej stronie jeziora mają możliwość uzyskania zgody na budowę przy

     takich gabarytach.
Posiadamy dwie działki w Pluszkiejmach, jednak droga tam istniejąca 
uniemożliwia transport domku przez profesjonalną firmę przewozową.
Pierwotnie planowaliśmy tam postawić domek. Prosimy o jak najszybsze 
rozpatrzenie sprawy”.
Następnie  Pan Ryszard Zieliński powiedział, że planu zagospodarowania nie 
ustala Wójt Gminy i nie ma prawa jego zmieniać, plan zagospodarowania został 
uchwalony przez Radę Gminy w 1996r i faktycznie figuruje w nim taki zapis.
W tej sprawie rozmawiał z Biurem Planowania Przestrzennego w Suwałkach, 
zmiana planu kosztuje 20-30 tyś. zł.
Pan Wójt odczytał przygotowaną dla Państwa Kreczko odpowiedź, która brzmi:
„Odpowiadając na pismo z dnia 1.08.2011r (data wpływu 5.08.2011) w sprawie 
zmiany planu przestrzennego zagospodarowania działki nr 221/2 w 
miejscowości Barcie uprzejmie informuję, że zmiana obowiązującego planu 
zagospodarowania przestrzennego Barcie, Łoje, Kiepojcie, Przerośl Gołdapska 
w gminie Dubeninki przyjętego uchwałą Nr XV/67/96 Rady Gminy Dubeninki z 
dnia 30 kwietnia 1996r ( Dz. Urz. Woj. Suwalskiego Nr 43, poz. 122) następuje 
zgodnie z art.27 ustawy z dnia 27 marca 2003r o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym ( Dz. U. Nr 80, poz. 717 z późn. zm) tak jak 
przeprowadzenie całej procedury formalno-prawnej dla nowego planu.
W związku z powyższym oraz brakiem w chwili obecnej zaplanowanych 
środków w budżecie gminy na opracowanie miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego nie jesteśmy w stanie zmieniać planów 
obowiązujących, tym bardziej, że zmiana, o którą Państwo występowali, dotyczy 
wyłączne prywatnej, pojedynczej działki i nie ma innych wniosków na zmianę 
powyższego planu.
Jednocześnie informuję, że powyższy wniosek traktujemy jako informację do 
opracowywanej  „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy” 
wynikającego z obowiązku określonego w art.32 ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym”.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał się czy ktoś z państwa ma pomysł na 
załatwienie tej sprawy, radni nie mieli pomysłu.
Głos zabrał Ryszard Gruszka mieszkaniec wsi Łysogóra i poruszył następujące 
sprawy:

                1. Czy udostępnienie gruntów prywatnych dla celów poszukiwawczych gazu 
                 łupkowego odbywać się będzie na zasadzie dobrowolności czy też  
                 obligatoryjnie.
                 Pan Wójt odpowiedział, że nie wie.
                 2. Na czyją prośbę powstała strefa przemysłowa na wschód od Żytkiejm z 
                 zabudową do 15m, dominantami do 50m wysokości i usługami uciążliwymi oraz 
                działalnością uciążliwą,
                3. Co to są usługi uciążliwe,
                4. Brak informacji o realizacji uchwał Rady Gminy między innymi uchwał ws. 
                planów odnowy miejscowości ( Żytkiejmy, Wobały, Degucie)
                Pan Sekretarz odpowiedział, że uchwały ws. planów odnowy miejscowości do 
                niczego nie zobowiązują. Plany odnowy miejscowości dają możliwość ubiegania 
                się o środki z Unii Europejskiej na zadania które są określone w planie. Uchwała 
                obowiązuje do czasu finansowania tj. do 2013r.



12
           5. Ile będzie gminę kosztowało sporządzenie planów miejscowych Pobłędzia i  
           Dubeninek wraz z Łojami, skąd będą na to środki, czy Wójt wie.
           Pan Wójt odpowiedział, że nie wie ile będzie kosztowało, najpierw należy
           ogłosić przetarg, po sesji na której zostaną ustalone podatki zobaczymy czy 
           będą środki finansowe. Jeżeli nie będzie środków finansowych na ten cel to nie 
           będzie planów miejscowych.

Ad.18 W odpowiedziach na interpelacje i wnioski głos zabrał Wójt Gminy i ustosunkował  
           się do zgłoszonych spraw:
           1. W sprawie zezwoleń na wędkowanie zaproponował zaprosić na najbliższą sesję 
            Rady Gminy przedstawiciela Polskiego Związku Wędkarskiego celem wyjaśnienia 
            sprawy.
           2. Świetlica w Wobałach zostanie odnowiona
           3. W sprawie dostawienia kręgu pod drogą nr 9/7w miejscowości Kiekskiejmy i 
           załamanego kręgu pod drogą Pana Tadeusza Niecieckiego uzgodniono, że sołtys   
           sołectwa Żytkiejmy Pan Marian Czarniewski skontaktuje się z sołtysem Józefem 
           Mazewskim, który pokaże w  terenie zgłoszone problemy. Po wizji w terenie 
           informacja co należy zrobić zostanie przekazana Wójtowi Gminy.
          4. Pan Wójt ustosunkował się do sprawy która była poruszona na wspólnym  
           posiedzeniu komisji rady, dotyczyła rowu (rzeczki) który przepływa przez Żytkiejmy. 
           Pan Wójt powiedział, że powyższy rów jest co dwa tygodnie koszony, wody w nim 
           jest dość dużo, nie jest problemem jego wyczyszczenie i wywiezienie tego, ale nie 

 zahamuje się na cały dzień przepływu wody.
           Zdaniem Wójta należałoby zaplanować środki finansowe i zastosować faszynę do 
           tego rowu co zapewne uregulowałoby jego koryto. Inne działania zastosowane na 
           tym rowie będą jedynie działaniami zastępczymi, w opinii Pana Ryszarda 
           Zielińskiego nie może też być rów kryty.
           W sprawie zabezpieczenia rowu faszyną zostanie poproszony pracownik z Zarządu 
           Melioracji w Gołdapi w celu udzielenia informacji na ten temat ( dł. rowu wynosi 
           400 m).

Ad.19 Zamknięcia obrad o godz. 1345 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan 
          Kazimierz Krahel.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy

       Irena Zakrzewska Kazimierz Krahel


